
Zápis č. 29/12/2023 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
6. decembra 2023 o 10:00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Ján Balaščák, Tomáš Caban, Marta 
Gajdošíková, Igor Gallo, Ján Uličiansky 
Neprítomní: Jozef Chudík, Jarmila Mikušová 
Hostia:  
Ľuboš Machaj – generálny riaditeľ RTVS 
Peter Földváry – zastupoval - riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Daniela Vašinová –riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Anna Sámelová – riaditeľka Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Ján Žgravčák – riaditeľ Sekcie športu RTVS 
Miriam Kittler – konateľka Media RTVS s.r.o. 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal všetkých 
prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 6 členov rady a rada je schopná uznášať sa. 
Z rokovania sa ospravedlnili J. Mikušová a J. Chudík. Na rokovaní privítal GR RTVS a členov 
manažmentu RTVS. Skonštatoval, že k návrhu programu neprišla od členov Rady RTVS 
žiadna pripomienka.  
Vzhľadom na zmenu výšky príspevku pre RTVS na rok 2024, ktorý má po novom byť 0,12 
HDP navrhol vypustiť z návrhu rokovania všetky body, ktoré majú charakter koncepčných 
materiálov, resp. sa ich týka financovanie v roku 2024. 
Členovia rady vyslovili všeobecný súhlas s týmito zmenami. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 281/2023: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
3. Informácia o aktuálnej situácii v Sekcii spravodajstva a publicistiky RTVS 

(spravodajkyňa M. Gajdošíková) 
4. Informácia o aktuálnom stave nákupu športových vysielacích práv RTVS 

(spravodajca I. Gallo) 
5. Sťažnosti a podnety 
6. Rôzne 

 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo zopakoval, že v pondelok rokovala DK k návrhu rozpočtu RTVS na rok 2024 a počas 
rokovania sa dozvedela z médií informáciu o zmene výšky príspevku pre RTVS. Z tohto 
dôvodu nemá podľa neho zmysel sa teraz zaoberať rozpočtom RTVS, keďže sa všetko bude 
meniť. Dôsledky podľa neho budú veľmi vážne a budúci rozpočet určite nebude rozvojový. 
Apeloval na to, aby sa zachoval programový koncept, pretože verejnoprávnemu vysielateľovi 
bez obsahu by bolo ťažké uspieť. Avizoval, že bude potrebné zaviazať GR RTVS, aby 
pripravil analýzu dopadov, ak nebude schválený rozpočet a čo bude znamenať rozpočtové 
provizórium. Následne po tom, kedy bude schválený nový príspevok zákonom, tak sa bude 
dať baviť o ďalšom harmonograme krokov. 
Ľ. Machaj uviedol, že pondelok bol prekvapujúci aj pre členov manažmentu. Je to pre neho 
nekomfortné, že to s manažmentom RTVS nikto nekomunikoval. Očakáva, že budúci týždeň 
sa o tom bude rokovať v parlamentom výbore pre kultúru a médiá. Nikto teraz podľa neho 



Strana 2 z 3 
 

nevie garantovať, aká výška príspevku nakoniec bude. Hovorí sa podľa neho aj o zvýšení 
percenta na reklamu. Skonštatoval, že možnosti RTVS sú teraz obmedzené, bude sa musieť 
komunikovať s autorskými zväzmi, zastaviť prijímanie zamestnancov a ďalšie opatrenia.  
D. Vašinová uviedla, že v zákone o RTVS nie je vôbec riešená situácia, že RTVS nebude 
mať rozpočet. Preto vychádza zo zákona o rozpočtových pravidlách verejnej správy 
a výdavky sa môžu uskutočňovať vo výške 1/12 schváleného rozpočtu. Január by sa týmto 
spôsobom mal vykryť bez problémov a počas januára by zvládli pripraviť nový návrh 
rozpočtu, aby mohol byť schválený. Uviedla, že rozdiel oproti pôvodne schválenému 
príspevku je mínus 55 mil. €. Upozornila, že na všetkých zmluvách sú inflačné doložky. 
Skonštatovala, že už teraz hľadajú možnosti, kde všade sa bude dať pôvodný rozpočet 
zosekať.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 282/2023: 
Rada RTVS žiada GR RTVS o predloženie analýzy dopadov na fungovanie verejnoprávneho 
vysielateľa v prípade neschváleného rozpočtu RTVS  na rok 2024.  
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Ľ. Machaj v rámci operatívnych informácii informoval o svojej návšteve EBU v Ženeve. 
Takisto informoval, že 12.12. bude v priestoroch SRo tlačovka k vianočnému vysielaniu. 
 
3. Informácia o aktuálnej situácii v Sekcii spravodajstva a publicistiky RTVS 

(spravodajkyňa M. Gajdošíková) 
I. Gallo informoval, že GR RTVS by mal v tomto bode informovať o aktuálnych zmenách 
v tejto sekcii a je aj predložený aktualizovaný zoznam hostí k reláciám Interview :24, 
Otvorene s Annou Vargovou, Silná zostava, Večera s Havranom a Do kríža. Pripomenul, že 
rada sa tým už zaoberala na ostatných rokovaniach a už v minulosti boli pripomienky, že 
dramaturgia nie úplne vždy rešpektuje pluralitu v prípade výberu hostí. Informoval, že dal 
vytiahnuť zoznam všetkých hostí pri reláciách Interview :24 a Otvorene s Annou Vargovou od 
začiatku ich vzniku, čo mu podľa neho dalo za pravdu a vyvrátilo argumentáciu A. 
Sámelovej, že sa tak dialo len po voľbách, kedy politici z jedného spektra odmietali prísť do 
vysielania.  
Ľ. Machaj požiadal, aby sa informácie o zmenách v spravodajstve prerokovali v neverejnom 
režime. 
Členovia rady odhlasovali, že táto časť bodu sa prerokuje v neverejnom režime. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 283/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o aktuálnej situácii v Sekcii 
spravodajstva a publicistiky RTVS. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
4. Informácia o aktuálnom stave nákupu športových vysielacích práv RTVS 

(spravodajca I. Gallo) 
Členovia rady odhlasovali, že sa tento bod prerokuje v neverejnom režime  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 284/2023: 
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Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o aktuálnom stave nákupu 
športových vysielacích práv RTVS. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

5. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo a tajomník Rady RTVS informovali o korešpondencii a členovia rady sa dohodli na 
spôsobe jej vybavenia. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 285/2023: 
Rada RTVS prerokovala predložené podnety a sťažnosti a berie na vedomie spôsob ich 
vybavenia. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Rôzne 
I. Gallo informoval, že najbližšia rada by sa mala uskutočniť predbežne 13.12.2023. 
 
I. Gallo ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
V Bratislave 12.12.2023. 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 
 
Overovateľ: 
T. Caban 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.org. 
 

http://www.rtvs.org/

